



24春小学部 志工招募活动 目录预览:

第1页.活动海报



第2~3页 23秋志互餐聚颁奖

第4~5页 24春志互招募花絮



第6~7页 24春志互互作花絮





PRIMARY SCHOOL

nǐ xiǎng yào chéng wéi tú shū guǎn de
你想要成为图书馆的
xiǎo xiǎo ài xīn zhì yuàn zhě ma
小小爱心志愿者吗?



你想要成为图书馆的 小小爱心志愿者吗?

WE NEED YOU!!!



报名时间: 2/26-3/15
Registration time: 2/26-3/15
报名地点: 6F图书馆
Registration place: 6F Library



jiǎng zhuàng lǐ wù zhuān shǔ zhì gōng huī zhāng cān jù !
奖状! 礼物! 专属志工徽章! 餐聚!
zhuān xiǎng jiè shū zī gé děng hǎo lǐ děng dài nǐ men ó
专享借书资格等好礼等待你们哦! ~

Awards! Gifts! Exclusive volunteer badge! Meal gathering!
Exclusive borrowing privileges and other goodies await you! ~

工作时间: 周一~~周五大课间

Working hours: Monday~Friday during recess



Welcome 歡迎加入

DO YOU WANT TO BE A LITTLE VOLUNTEER AT THE LIBRARY?

为上学期的爱心小志愿者们提供了丰富的奖品!
Plenty of prizes were provided for last semester's caring young volunteers!



图书馆为上学期的爱心小志愿者们准备了丰富的礼品和美味的下午茶，根据志工们的签到表制作了每个人独有的时数奖状，还为每位小志工准备了个人的图书馆“爱心志工小徽章”。感谢上学期小志工们为图书馆做出的辛苦贡献~~~

The library prepared rich gifts and delicious afternoon tea for the last semester's volunteers, made each individual hourly award certificate according to the sign-in sheet of the volunteers, and prepared a personal library "Love Volunteer Badge" for each volunteer. Thank you for your hard work last semester!



DO YOU WANT TO BE A LITTLE VOLUNTEER AT THE LIBRARY?

2023秋季学期图书馆优秀爱心志工
 201 王姝懿 王舒翰 漆玥夕 202 朱芳华
 503 王子津 刘墨菡 曹博 405 田雨奇
 504 王珑臻 付博文

2023秋季学期年级阅读王

104 薛温洁
 201 梁安时
 301 宋懿宸
 402 赵静



爱心小志工们都通过自己的努力荣获了图书馆的奖品！结业典礼上校长为志工们颁发了奖状。恭喜小志工们!!!期待你们下学期的表现哦~

The Little Volunteers of Love were all honored with library prizes for their efforts! Congratulations to the little volunteers!!! We look forward to seeing you next semester!





2024春季学期爱心小志愿者的报名现场非常火爆，
同学们都非常积极的报名参与其中。历届的优秀志
工也当起了小小面试官。表现都非常棒！

The registration site for the spring semester
2024 Love Little Volunteers was very hot, stu-
dents were very active in signing up to partici-
pate in the process, and previous outstanding
volunteers also acted as little interviewers, and
all of them performed very well!





同学们的才艺表演丰富多彩，有跳舞的，有下腰的，有讲故事的，还有背诵故事的，等等等等....图书馆的老师们都大开眼界，我们的小志工真是非常优秀呢！
The students had a colorful talent show with dancers, dropkicks, storytellers, story reciters, and so on and so forth Our little volunteers are really very good!





让我们来看看认真工作的爱心志工们~
LET'S TAKE A LOOK AT THE SERIOUS VOLUNTEERS~

